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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2009. szeptember 8. 14 órakor Balatonalmádiban, a Ramada Hotel & 
Resort, Sky Board & Lounge teremében megtartott nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Rajnoha László, Lieli György, Nagy János, Szilágyi András, Hollósy Gábor, Bognár 
Alajos, Horváth József, Rácz Géza, Rózsa Ferenc, Elnökségi tagok, továbbá Dr. Dán András 
és Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Orlay Imre, Dr. Vajda István, Kovács László, Bartos Csaba, Pintér 
József, Turi Gábor, Almási Sándor 

Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés határozatképes.  

Napirend előtt Dervarics Attila jelezte, hogy az ülések jegyzőkönyvvezetésével kapcsolatban 
visszajelzés érkezett, miszerint az ülésen elhangzott egy-egy megjegyzés nem szó szerint 
jelent meg a jegyzőkönyvben, esetenként ki is maradt belőle. Kérte az Elnökség tagjait, hogy 
azon hozzászólások előtt, melyeket szó szerint kívánnak megjelentetni a jegyzőkönyvben, 
külön jelezzék, majd utólag írásban is küldjék meg azt az irodavezetőnek. Rácz Géza 
felszólalásában kifogásolta, hogy a legutóbbi Elnökségi ülésen - miután jelzése után felkérték 
a Vándorgyűlés egyik szekciójának vezetésére értesítés más kapott felkérést a szekció 
vezetésére, viszont Őt nem értesítették. Kovács András a szervezőbizottság nevében elnézést 
kért a tájékoztatás elmulasztásáért, valamint az ebből adódó kellemetlenségekért 
 
Első napirendi pontként Kovács András az előző EE határozataiból adódó feladatokat 
ismertette. A tisztújítással kapcsolatos tájékoztató levél nem készült még el az érintett felekkel 
való időpont egyeztetések nehézségei miatt (nyári szabadságos időszak). 2 héten belül a levél 
elkészül, és az iroda kiküldi az érintetteknek.  
 
Második napirendi pontként Günthner Attila az írásban előzetesen kiküldött, a MEE 2010. 
évi programjának és az Elnökség munkatervének előkészítéséről adott tájékoztatót. Elmondta, 
hogy a javaslat egy kiinduló állapotot tükröz, amely feltöltésébe a megszokott módon kell 
bevonni a MEE szervezeteit, hogy minél gazdagabb programot hagyhasson jóvá a decemberi 
EE ülés. Nagy János hozzászólásában kifejtette véleményét azzal kapcsolatban, hogy ennek 
az Elnökségnek a Tisztújításig van joga a programról dönteni. Schachinger Tamás hozzátette, 
hogy sok olyan feladata, illetve kiemelt országos rendezvénye van a MEE-nek, amelyek 
évről-évre visszatérő, működéshez kapcsolódó feladatok. Véleménye szerint a váznak meg 
kell születnie. Tóth Péterné is megerősítette, hogy a nagyobb kiállítások előkészítését jóval 
korábban el kell kezdeni. Balázs Péter, Szilágyi András és Kovács András hozzászólásai után 
Dervarics Attila fogalmazta meg a határozati javaslatot. Az EE ülésen felvetődött a kérdés, 
hogy a jelen Elnökség hozhat-e határozatot a Tisztújítást követő programokkal és 
munkatervvel kapcsolatban, így az decemberben elfogadott program és munkaterv tisztújítást 
követő részét segítő szándékkal, javaslatként teszi jelen Elnökség az asztalra. Az Egyesületi 
Elnökség a fenti javaslatot 38/2009 számú határozatával 13 igen szavazatával, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 
 
Harmadik napirendi pontként Günthner Attila az írásban előzetesen kiküldött 2009. első 
félévi részletekbe menő gazdasági beszámolót ismertette. Megállapította, hogy az eddigi 
eredmény, az előttünk álló rendezvények és megkötött szerződések pozitív év végi zárásra 
engednek következtetni. Schachinger Tamás kihangsúlyozta, hogy ez nem egy félévi 
mérlegeredmény, hanem egy pillanatnyi pénzügyi helyzet, de valóban arra enged 
következtetni, hogy a gazdálkodás megnyugtató és stabil. Kovács András megjegyezte, hogy 
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szakmai civil szervezetként nekünk elsősorban a tagság és a közélet felé kell szolgáltatnunk és 
nem feltétlen cél, jelentős pénzügyi pozitívum biztosítása. Szerencsés lenne, ha a szervezetek 
aktivitása hasznos programokkal támaszkodna az Egyesület anyagi lehetőségeire. Dervarics 
Attila kifejtette, hogy örül az eredménynek, viszont a tagdíjfizetés elmaradása zavarja. Attól 
tart, hogy komolyabb okai vannak. 
 
Negyedik napirendi pontként Kovács András a soron következő OET program előkészítését 
ismertette. Megerősítette, hogy a szállodafoglalás rendben van két helyszínen, a megye 
adottságai miatt. Az atomerőmű látogatás program szervezése zökkenőmentesen halad. 
Javaslata szerint változtatni kellene az elmúlt két évben kialakult programon. Ezek szerint 
péntek délutánra tervezzük az üzemlátogatást az erőműben, ahol két előadást is hallhatunk (az 
erőmű aktuális feladatairól, illetve a kapacitás bővítésről). Véleménye szerint szombaton 
rövidíthetnénk a szokásos társasági, szakosztályi beszámolókra szánt időn és a Megújulási 
Program helyzetét is összefoglalhatnánk egy előadásban annak érdekében, hogy a tisztújításra 
koncentráljunk. Két héten belül ki fog küldeni egy javasolt programot. Szilágyi András 
megjegyezte, hogy a Jelölő Bizottság nevében szeretne szólni az OET-n.  
 
Ötödik napirendi pontként Günthner Attila a tagdíjfizetés helyzetéről adott szóbeli 
tájékoztatást. Felhívta a figyelmet arra, hogy jelenleg több mint 1000 fővel marad el a tagdíjat 
fizetők létszáma az 2008. évi befizetők számától. Szabályzataink értelmében az 
Elektrotechnika nyári összevont számát már csak azoknak postázzuk, akik rendezték éves 
tagdíjukat. A reklamációk száma nagyon alacsony, amelyből két dologra lehet következtetni. 
1. Nagymértékű a lemorzsolódás, vagy érdektelenség, 2. A nyári szabadságos időszak miatt 
sokan nem szembesültek még a helyzettel. Szilágyi András és Schachinger Tamás 
megjegyezte, hogy a Megújulási Program fő céljai a fiatalítás és a taglétszám csökkenésének 
megakadályozása, így egyfajta kudarcként éli meg a helyzetet. Az egyesületnek életet kell 
teremteni. Javasolja, hogy jelöljünk ki egy munkabizottságot, aki az OET-n már valami 
kézzelfogható eredménnyel tud szolgálni. Horváth József felhívta a figyelmet arra, hogy az 
ÉDUKÓ területén a kérdésben érintve van 3 területi szervezet is. Kettőnél tudja, hogy 
nagyjából be van fizetve a tagdíj egynél pedig legalább a fele. Ezek szerint a területi 
tagnyilvántartók által a TaR-ba nem kerültek felvezetésre a befizetések. Kovács András 
hozzátette, hogy a tagdíj befizetés tényének rögzítése a regisztráló szervezet feladata. Ez nem 
egy automatikus folyamat, manuálisan kell történnie. Mivel 4 régió is érintett a kérdésben, 
kérjük a koordináció képviselőinek segítségét. Két fontos célunk kell, legyen: 1. a tagságot 
megőrizzük. 2. A tagdíjbefizetés átlátható legyen. Nekünk a tag hiányzik és nem a tagdíj! 
Dervarics Attila a vitát a következők szerint foglalta össze: Jövő hét elején a Titkárság kiküld 
egy listát a koordinációk képviselőinek az aktuális helyzetről. Két hét múlva kérjük a 
visszacsatolást a régióktól. A kérdőíven legyenek sablon válaszok a könnyebb feldolgozás 
érdekében és egyéb nyitott lehetőség a válaszadásra. A visszaérkezett válaszokat egy szűkebb 
csapat kiértékeli (Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Günthner Attila), és 
ez után hozunk döntést, amelyről az OET-n már be lehet számolni. Az Egyesületi Elnökség a 
fenti javaslatot 39/2009 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 
  
Hatodik napirendi pontként Kovács András adott tájékoztatást a tisztújítás előkészítéséről. 
A vonatkozó szabályozást kell követni, ezt kell eljuttatni a szervezetekhez. A Küldöttgyűlés 
által megválasztott Jelölő Bizottság végzi a munkáját. Fontos tudni, hogy a Küldöttgyűlés az 
összes választott tisztségviselő mandátumát meghosszabbította. A szakosztályoknál kicsit 
nehezebbnek látja a helyzetet, ezért kéri Balázs Pétert, hogy az OET-ig minden szakosztállyal 
üljenek le közösen. 
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Egyebek: 
• Kovács András adott rövid tájékoztatást az ingatlan helyzetről. Az adás-

vétellel kapcsolatban minden terv szerint haladt és megvalósult. Megkezdődtek 
az átalakítások. Megköszönte Nagy Jánosnak és Rajnoha Lászlónak a 
felajánlott segítséget. Költözési ütemterv elkészült, amely jól mutatja, hogy az 
irodát nagyon megterheli ez az extra munka. Terv szerint november elején már 
az új irodában kezdjük a munkát. 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a nyár végén pozitív 
kimenetelű megbeszélést folytatott a Raiffeisen illetékes képviselőivel a 
felmerült problémás esetek kezelése érdekében. Előrelépést jelent, hogy még 
egy kapcsolattartót jelöltek meg, aki a napi operatív munkában tud segíteni. 

• Nagy János hívta fel az Elnökség figyelmét a szeptember 25-én zajló kutatók 
éjszakája rendezvényre, ahol a VTT is kiemelt megjelenést kapott. 
Előadásokkal és látványos bemutatókkal várnak minden érdeklődőt. 

• Az Elnökség röviden tárgyalt a titkárságegyes munkaügyi kérdéseiről, de 
illetékesség hiányában nem hozott határozatot. 
 
 

 

Budapest, 2009. szeptember 8. 
 

 

 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezető       főtitkár 

 

 

 


